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   Sociálna komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

    Košice: 03.08.2020 

    Číslo:   3139/2020/OSV/29167   

    Vybavuje: Mgr. Monika Bérešová 

                         email: monika.beresova2@vucke.sk 

                                      telefón: 055 – 72 68 280 

 

ZÁPISNICA 

 

z 17. rokovania Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 30.07.2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok  

4. 2. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

5. Poskytnutie dotácií nad 3 300 EUR v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006  o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

a doplnkov 

6. Preskúmanie platného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj –  oznámenie 

a žiadosť o stanovisko 

7. Ošetrovateľská starostlivosť v  zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvorila 17. 

rokovanie komisie. Prítomných členov komisie informovala, že z rokovania komisie sa 

ospravedlnili: MUDr. Sekáč, JUDr. Mgr. Rovinský, Ing. Mgr. Ihnát, JUDr. Hlinka,           

RNDr. Sidivárová, p. Matúško, p. Horník. Z celkového počtu 25 členov komisie je 

prítomných 14 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. 

Z 17. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol zaslaný e-mailom. Predsedníčka sociálnej 

komisie požiadala prítomných členov o pripomienky alebo doplnenia k programu. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Holečko. Požiadal o doplnenie programu rokovania 

sociálnej komisie „Písomná komunikácia s p. Maliňákom, riaditeľom SocialTrans, n.o., Jarná 

23, Spišské Vlachy.  
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Záver: Doplnenie programu rokovania sociálnej komisie „Písomná komunikácia s p. 

Maliňákom, riaditeľom SocialTrans, n.o., Jarná 23, Spišské Vlachy“ ako bod č. 8, ostatné 

body programu sa označujú ako bod č. 9, 10, 11. 

 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o  hlasovanie o doplnení programu rokovania 

sociálnej komisie  

 

Uznesenie č. 31/2020 

Komisia schvaľuje doplnenie programu 17. rokovania komisie podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1 Hlasovanie o doplnení programu sociálnej komisie:  

Prítomní: 14 

 

Za: 14                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o  hlasovanie programu rokovania sociálnej 

komisie ako celku  

 

Uznesenie č. 32/2020 

Komisia schvaľuje program 17. rokovania komisie  

 

Hlasovanie č. 2 Hlasovanie o  programe sociálnej komisie ako celku 

Prítomní: 14 

 

Za: 14                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 17. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Vznesené požiadavky sa týkali bodu Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu 

poriadku komisií Zastupiteľstva KSK. Požiadavka bola smerovaná na OODD a momentálne 

je v riešení. 

  

Diskusia:  Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných 

 

Záver: Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok 

 

Uznesenie č. 33/2020 

Sociálna komisia berie na vedomie Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií 

Zastupiteľstva KSK (kontrola plnenia požiadaviek) 

 

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 14 

 

Za: 14                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený  
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K bodu č. 3: 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok  

Vyjadrenie: O obsahu materiálu informoval Dipl. Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru 

financií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 34/2020  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie plnenie 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 14 

 

Za: 14                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4: 

2. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Dipl. Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. 

 

Diskusia: Ing. Kokarda sa zapojil do diskusie s tým, že chápe, že šetrenie je potrebné. Na 

druhej strane je v niektorých oblastiach šetrenie až príliš dramatické. Zdá sa mu zbytočné, aby 

bola výška dotácie 500 000 € presunutá do rezervy. Vedúci odboru financií doplnil podrobné 

informácie a dodal, že Ministerstvo financií má určité prognózy, ktoré KSK musí rešpektovať. 

Inak by hrozilo, že KSK by nemal nedostatok likvidity. Najlepšie je zareagovať na výpadok 

už teraz, úsporné opatrenia sú potrebné. Čo sa týka dotácií, všetky samosprávne kraje znížili 

objem finančných prostriedkov na poskytovanie dotácií, Bratislavský samosprávny kraj 

k tomu pristúpil radikálne a na dotácie neminie ani jedno euro. Čo sa týka úspor (vrátane 

krátenia prostriedkov na stroje a zariadenia), tie boli prerokované s jednotlivými 

organizáciami. Ing. Korpesio požiadal o informáciu týkajúcu sa zníženia výdavkov 

o 600 000€ u neverejných poskytovateľov a o aké výdavky sa jedná. Finančný príspevok pre 

neverejných poskytovateľov soc. služieb je daný zákonom, navrhované krátenie v tejto 

položke  nie je na úkor už podpísaných platných zmlúv. 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 35/2020  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 2. úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                       Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 5: 

Poskytnutie dotácií nad 3 300 EUR v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

 

Vyjadrenie: Materiál uviedol Dipl. Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. Uviedol, 

že podľa predmetu žiadosti sa sociálnej komisie týkajú dve žiadosti: Maják nádeje, Košice a 

Filantropia Michalovsko-Košickej eparchie, Michalovce. OSV ako príslušný odbor 

poskytnutie dotácie neodporúčal.  

 

Diskusia: Dr. Bc. Ogoua zaujímalo, či má aj obec možnosť získať dotáciu, alebo prednosť 

pred poskytnutím dotácie má právnická osoba -  s.r.o. Podľa jeho názoru by prednosť pri 

poskytnutí dotácie mala mať obec alebo občianske združenie, nie súkromná firma. Vedúci 

odboru financií  uviedol, že o poskytnutie dotácie môže požiadať tak právnická osoba – firma, 

ako aj obec. Žiadosť o dotáciu sa neposudzuje podľa žiadateľa, ale podľa účelu, na ktorý sa 

dotácia žiada. V zmysle VZN predložené žiadosti o dotáciu podliehajú schvaľovaciemu 

konaniu podľa stanovených kritérií v príslušnej komisii podľa obsahu žiadosti a tiež vo 

finančnej komisii. Finančnou komisiou odporúčané žiadosti sú predkladané na rokovanie 

Zastupiteľstva KSK (v prípade, že ide o dotáciu nad 3 000 €, o dotáciách do 3 000 € 

rozhoduje predseda KSK). 

Ing. Kokarda sa zaujímal o Maják nádeje. Ide o projekt ,,Nádej pre rodiny v núdzi“. Príslušný 

odbor neodporúča poskytnutie dotácie pre spomínaného žiadateľa. Čo bolo dôvodom? 

Príslušný odbor neodporúča poskytnutie dotácie z dôvodu, že poskytovateľovi bola 

poskytnutá dotácia v roku 2019.  

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 36/2020  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť poskytnutie dotácií nad 

3 300 EUR v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov v zmysle 

predloženého návrhu 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                       Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 6: 

Preskúmanie platného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj – 

oznámenie a žiadosť o stanovisko  

Vyjadrenie: Ing. Jaroslav Lizák – vedúci referátu územného plánovanie informoval o začatí 

procesu preskúmania platného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj. 

Proces preskúmania bol začatý z dôvodu, že územný plán bol vypracovaný pred 20 rokmi.   

 

Diskusia: Cieľom preskúmania platného územného plánu kraja je zistiť, či je potrebné upraviť 

smernú časť, či sú potrebné zmeny záväznej časti alebo doplnky územného plánu, alebo je 

potrebné obstarať nový územný plán kraja. Za účelom aktualizácie územného plánu boli 

oslovené rôzne subjekty: štátne orgány, mestá a obce Košického kraja, správcovia technickej 

a dopravnej infraštruktúry, so žiadosťou o stanovisko. Taktiež sú oslovené jednotlivé odbory 

a jednotlivé komisie Zastupiteľstva KSK. Od 15.08.2020 bude na webstránke KSK 
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zverejnený oznam o možnosti predložiť pripomienky k územnému plánu a to v termíne  do 

30.09.2020. Predpokladá sa, že návrh na zmenu územného plánu by mohol byť predložený do 

Zastupiteľstva KSK v mesiaci február 2021. Ďalej p. Lizák uviedol, že celý tento proces si 

zabezpečuje Úrad KSK vo vlastnej réžii (t.j. vlastnými zamestnancami) bez toho, aby sa 

spracovanie nejakých dokumentov objednávalo.   

Ing. Korpesia zaujímalo, kde sa dá strategický dokument pozrieť a preštudovať. Dokument je 

prístupný od doby schválenia – r. 1988. Nachádza sa na webovej stránke úradu. Bol 

niekoľkokrát novelizovaný, naposledy v roku 2017. Bol súčasťou VZN č. 18/2019.  

Ing. Korpesio: Mesto Košice má problém so zariadeniami určených pre ľudí bez domova. 

Existujúce sú v dezolátnom stave. Bolo by vhodné, aby to bolo definované v Územnom pláne. 

Ing. Korpesio konštatoval, že žiadna obec, mesto nesúhlasia ani so skládkami, ani s útulkami 

na svojom území. 

Mgr. Zummerovú zaujímalo, ako Územný plán Košického kraja korešponduje s plánmi 

jednotlivých miest a obcí. P. Lizak informoval, že pred schválením územného plánu obce 

musí obec požiadať o súhlas KSK. Mesačne vydáva KSK asi 10 stanovísk k zmenám 

územných plánov obcí a miest v Košickom kraji.   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 37/2020 

Sociálna komisia berie na vedomie oznámenie o preskúmaní platného Územného plánu 

veľkého územného celku Košického kraja 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 14 

 

Za:  14                                         Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 7: 

Ošetrovateľská starostlivosť v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila PhDr. Maršaleková z odboru sociálnych vecí. 

 

Diskusia: PhDr. Maršaleková informovala, že z 13 zariadení sociálnych služieb 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK je ošetrovateľská starostlivosť spolufinancovaná 

z prostriedkov verejného zdravotného poistenia prostredníctvom uzatvorených zmlúv so 

zdravotnými poisťovňami v 6 ZSS: VIA LUX  Košice, ARCUS  Košice, SUBSIDIUM 

Rožňava, JASANIMA Rožňava, ONDAVA Rakovec nad Ondavou a LUMEN Trebišov. 

Spolu bolo v týchto zariadeniach k 30.06.2020 zazmluvnených 443 lôžok z celkového počtu 

1 825 miest. Ing. Korpesio poznamenal, že v pripomienkovom konaní je zákon, ktorý 

navrhuje, že všetky zariadenia sociálnych služieb budú musieť spĺňať všetky podmienky na 

poskytovanie ošetrovateľskej starostlivosti podľa štandardov spracovaných MZ SR v súlade 

s príslušnými predpismi, bez ohľadu na to, či im bol pridelený kód z Úradu pre dohľad nad 

zdravotnou starostlivosťou a či majú  zazmluvnenú ošetrovateľskú starostlivosť.  

Mnohé  zariadenia soc. služieb môžu byť ohrozené z hľadiska pokút. Často sa stáva, že vo 

večerných hodinách privezie sanitka človeka, ktorý je imobilný a vyložia ho napr. pred 

útulkom. ADCH žiaľ nemá v útulku ošetrovateľský personál, ktorý by vedel poskytnúť 

ošetrovateľskú starostlivosť. Podľa názoru p. Korpesia  je málo zariadení sociálnych služieb 

pre ľudí bez domova, na druhej strane nie sú špecializované na to, aby sa ľudom bez domova 

s ťažkými zdravotnými problémami vedeli poskytnúť aj ošetrovateľskú starostlivosť.  
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Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 38/2020  

Sociálna komisia berie na vedomie informáciu o ošetrovateľskej starostlivosti v zariadeniach 

sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 14 

 

Za:  14                                        Proti:  0                                    Zdržal sa: 2 

 

K bodu č. 8:  

Písomná komunikácia s p. Maliňákom, riaditeľom SocialTrans, n.o., Jarná 23, Spišské Vlachy 

 

Ing. Holečko informoval o obsahu komunikácie Mgr. Maliňáka – riaditeľa Social. Trans, n.o. 

a jeho korešpondencie adresovanej Úradu KSK. Ide o: výpočet finančného príspevku na 

prevádzku pre neverejných poskytovateľov sociálnych služieb, výberové konanie – IDEA 

Prakovce (falšovanie dokladov pri výberovom konaní), prepúšťanie zamestnancov.  

Ing. Pauco: p. Maliňák namieta dve skutočnosti: prijatie p. Piskovej v roku 2018 na miesto 

zástupcu riaditeľa Idea Prakovce a výberové konanie. K otázkam týkajúcich sa prijatia           

p. Piskovej na miesto zástupkyne riaditeľa sa musí vyjadriť priamo zariadenie ako jej 

zamestnávateľ. K výberovému konaniu na miesto riaditeľa ZSS Idea Prakovce: Potvrdenie o 

trojročnej riadiacej praxi bolo jednou z podmienok prihlásenia sa do výberového konania. 

Toto potvrdenie pre p. Piskovu mala vystaviť obec Prakovce, kde podľa priloženého 

potvrdenia mala byť zamestnaná ako vedúca oddelenia sociálnych vecí. Obec však odmieta, 

že by potvrdenie vystavila. Výberová komisia pri doručení žiadosti do výberového konania 

skúmala, či žiadosť obsahuje všetky náležitosti uvedené v podmienkach výberového konania,  

neoveruje pravosť predložených dokumentov.  Na základe doručených informácii bola na 

Úrade KSK vytvorená komisia, ktorá má celý postup výberového konania na miesto riaditeľa 

v ZSS Idea Prakovce preskúmať. Mgr. Šeďová: Úrad KSK by mal pouvažovať nad určitými 

podmienkami výberových konaní v zariadeniach soc. služieb. 

Ing. Pauco: Prepúšťanie zamestnancov: momentálne prebieha audit počtu zamestnancov na 

každý druh služby, ako aj formu sociálnej služby, t.j. porovnávanie odborných zamestnancov 

a ostatných zamestnancov, s cieľom nastaviť štruktúru zamestnancov, ako aj ich počet tak, 

aby sociálne služby boli poskytované na maximálne možnej kvalitatívnej úrovni.  

K prebiehajúcemu auditu pristúpil KSK z dôvodu, že počet zamestnancov v jednotlivých 

zariadeniach sa líši, pričom môže ísť o zariadenia, ktoré poskytujú rovnaký druh sociálnej 

služby. V zariadeniach Idea Prakovce a Lidwina Strážske je počet zamestnancov najvyšší. 

Súvisí to s tým, že ide o zariadenia, v ktorých sa pôvodne poskytovala sociálna služba pre 

deti. Vzhľadom na dosiahnutie plnoletosti klientov pominul dôvod zamestnávať taký vysoký 

počet zamestnancov (v porovnaní s ostatnými zariadeniami). 

Ako uviedol p. Gima, zástupca riaditeľa Úradu KSK, bolo zistené, že napr. v niektorých 

zariadeniach je v práčovni počet zamestnancov oproti porovnateľným zariadeniam vyšší, aj 

keď sa perie menej prádla. K znižovaniu počtu zamestnancov dochádza postupne, 

predovšetkým prirodzeným úbytkom (t.j. napr. odchod do dôchodku, ukončenie pracovného 

pomeru na vlastnú žiadosť), pričom ide v prvom rade o „technických“ zamestnancov, teda nie 

o zamestnancov v priamom kontakte s klientom.  

Ing. Pauco: financovanie sociálnych služieb:  výška finančného príspevku sa určí ako rozdiel 

medzi priemernými bežnými výdavkami a priemernými skutočne dosiahnutými príjmami 

v zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK za predchádzajúci rozpočtový rok. 

Finančný príspevok sa skladá z finančného príspevku na odkázanosť (resp. finančný 

príspevok pre zariadenia sociálnych služieb podmienených odkázanosťou, ktorý poskytuje 
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MPSVaR SR) a na prevádzku, ktorý poskytuje vyšší územný celok. Výšku finančného 

príspevku na prevádzku ovplyvňuje výška finančného príspevku poskytnutého z MPSVaR. 

Čím vyšší je príspevok z MPSVaR, tým nižší je finančný príspevok na prevádzku z rozpočtu 

KSK. Celková výška finančného príspevku na rok 2020 bola približne na úrovni r. 2019, resp. 

bola vyššia ako v r. 2019. Výšku príspevku v roku 2019 ovplyvnila úprava rozpočtov pre 

verejných poskytovateľov v roku 2018 – išlo o pridelenie finančných prostriedkov na 

vyplatenie odmien, čo predstavovalo navýšenie príspevku v r. 2019 o 6 – 8%. Pri výpočte 

finančného príspevku na prevádzku postupoval KSK tak, že do výpočtu zahrnul mzdové 

náklady vo výške 100% normatívu počtu zamestnancov. Ako ďalej p. Pauco uviedol, ide 

o zložitú problematiku, KSK chce komunikovať s poskytovateľmi o nastavení optimálnych 

podmienok (ako príklad uviedol určenie výšky FPP na špecializované sociálne poradenstvo 

na obdobie 2 rokov, čo predstavuje pre poskytovateľov finančnú stabilitu – sú im známe 

podmienky financovania na stanovené dvojročné obdobie a vedia naplánovať 

poskytovanie služieb). 

Ing. Korpesio: Pán riaditeľ Maliňák tvrdí, že došlo k zásadnej chybe pri výpočte finančného 

príspevku. NP sú poškodení, pretože dostali nižší finančný príspevok ako pred rokom. 

Ponuku na diskusiu o hľadaní optimálneho riešenia pri financovaní sociálnych služieb víta, 

ako uviedol, finančný príspevok na klienta v domove sociálnych služieb je nepostačujúci, 

naopak príspevok na klienta v špecializovanom zariadení by mohol byť aj menej.  Diskutovať 

je však podľa jeho názoru treba aj o výške príspevku na r. 2020 z dôvodu, že v prípade DSS je 

jeho výška nepostačujúca.  

P. Korpesio mailom zo dňa 06.08.2020 požiadal o doplnenie zápisnice zo 17. Rokovania 

Sociálnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 30.07.2020 

v nasledujúcom znení:  

 „Pri bode rokovania, kde sa rozoberala "komunikácia s riaditeľom Social Trans , n.o."  som 

uviedol návrh 2 riešení pre problém výpočtu výšky príspevkov pre NP. Prvé riešenie bolo 

vrátiť sa k prepočtu výšky FP pre rok 2020 v sociálnej službe DSS, kde zjavne došlo k 

poškodeniu neverejných poskytovateľov. NP sú v tomto roku ťažko postihnutý pandémiou a 

náprava výpočtu výšky tohto FP pre rok 2020 by im pomohla ľahšie prežiť toto obdobie“.  

Druhé riešenie sa týkalo výpočtu výšky FP pre NP pre rok 2021, kde som navrhol rokovania v 

rámci sociálnej komisie o nastavení prepočtov pre rok 2021, kde by sa zohľadnili aj 

pripomienky sociálneho odboru KSK (neplnenie personálnych štandardov zo strany 

niektorých NP) ako aj výhrady niektorých NP k nezákonnému upravovaniu celkových 

štandardných výdavkov, z ktorých sa vypočítava výška FP pre neverejných poskytovateľov.  

Ak sa nájdu primerané kompromisy, zabránilo by sa týmto postupom nespokojnosti NP v 

roku 2021.“ 

Doplnenie zápisnice odsúhlasila predsedníčka komisie PhDr. Cibereová.   

 

Do diskusie sa prihlásil aj hlavný kontrolór Ing. Hudák: k personálnym otázkam v ZSS Idea 

Prakovce: riaditeľ zariadenia je oprávnený prijať zamestnanca na vytvorené miesto iba 

v prípade, že má KSK schválenú organizačnú štruktúru, v rámci ktorej je takéto miesto 

vytvorené. Hlavný kontrol požiadal o predloženie informácie, či list z Obecného úradu 

Prakovce o potvrdení praxe p. Piskovej, bol doručený KSK a či mu bolo pridelené spisové 

číslo. Informáciu žiada predložiť písomne.   

Na otázku Dr. Bc. Ogoua, či vykonal kontrolu týkajúcu sa výpočtu finančného príspevku 

uviedol, že informácie od p. Maliňáka zaevidoval ako podnet a zahrnie ich do plánu kontrol, 

ktorý schvaľuje Zastupiteľstvo KSK.  

p. Zummerová informovala, že je predpoklad, že dôjde k zmene financovania sociálnych 

služieb, týkajúcej sa poskytovania finančného príspevku na odkázanosť. 

P. Šuleková: požiadala o informáciu, či príp. diskusia o financovaní soc. služieb sa bude týkať 

aj služieb krízovej intervencie. Uviedla, že KSK žiada „nezákonne“ vrátiť finančné 

prostriedky zo zúčtovania úhrad za rok 2018. Ing. Korpesio uviedol, že zúčtovanie úhrad 
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vychádza zo zákona o sociálnych službách – zákon definuje lehotu, kedy sa majú úhrady  

zúčtovať, neurčuje však lehotu, dokedy sa má zúčtovanie uskutočniť.  

Mgr. Šeďová uviedla, že bude správne určiť „strop“ a stanoviť si podmienky k financovaniu 

z dôvodu, že sú poskytovatelia, ktorí pri poskytovaní služieb dodržiavajú jednotlivé 

ustanovenia zákona a majú existenčné problémy, ale sú aj poskytovatelia, ktorí 

k poskytovaniu služieb pristupujú benevolentne.  

 

Návrh: Ing. Holečko navrhol, aby sa Košický samosprávny kraj vyjadril k situácii, ktorá sa 

týka skutočností uvádzaných v písomnej komunikácií riaditeľa Social. Trans, n.o., Mgr. 

Maliňáka. Ide o prepúšťanie zamestnancov, výpočet finančného príspevku pre NP a výberové 

konanie na post riaditeľa – IDEA Prakovce. 

 

K uvedenému bodu sociálna komisia neprijala žiadne uznesenie z dôvodu, že traja členovia 

komisie zo zasadnutia odišli a  sociálna komisia nebola uznášania schopná (o 14.50h. odišli 

zo sadnutia komisie: Mgr. Bakši, Mgr. Čurajová, doc. PhDr. Lešková). 

 

K bodu č. 9: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Požiadavka: Ing. Korpesio navrhuje, aby sa Košický samosprávny kraj zaoberal otázkou 

bezdomovectva, pretože nemáme zariadenie pre bezdomovcov, ktoré by bolo schopné 

poskytnúť ošetrovateľskú starostlivosť.  

Ing. Holečko požiadal, aby integrácia marginalizovaných rómskych komunít bola 

zapracovaná do strategických dokumentov kraja.  

 

K bodu č. 10: 

Rôzne 

Do bodu rôzne sa nezapojil žiadny člen komisie.  

 

K bodu č. 11: 

Záver 

Predsedníčka komisie PhDr. Jana Cibereová konštatovala, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakovala prítomným za účasť a uviedla, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 01.10.2020 na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 310.  

 

 

 

 

 

.................................................... 

Mgr. Emília Revajová Bujňáková 

poverený tajomník komisie 

...................................................... 

PhDr. Jana Cibereová 

predseda komisie 

 
                                                                                                                                     

 


